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- Is er een compensatie voorzien voor verenigingen die in het verleden te veel 
betaald hebben c.q. compensatie voor gemeentelijke bijdragen ze niet 
ontvangen hebben? 
 

- In de nota spreekt u over redelijk en rechtvaardig ….. Dit zijn natuurlijk 
subjectieve begrippen, zeker i.r.t. buurten waar velen afhankelijk zijn van 
minimale inkomens of zelf onder de armoedegrens leven! Bent u bereid 
verenigingen of leden van verenigingen hierin tegemoet te komen? 

 
- M.b.t. de kwaliteitsnorm van accommodaties. Wat verstaat u onder “zelfde 

velden”? Is daar ook de kwaliteit van de ondergrond en de capaciteit van de 
drainage in meegenomen? 

 
N.a.v. de Tarievennota Sport 

 
- Is er financiële ruimte in de meerjarenbegroting sport voor noodzakelijke 

investeringen voor renovatie c.q. vernieuwing van accommodaties in 
eigendom? 
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